



Protokoll Ledarmöte

Plats: Stora Konferens, PÄ
Datum: 8/11 2023
Tid: kl. 19.00-21.00

1. Närvarolista – varvet runt
Styrelse, Café, P09, P11, P13, P15/16, HJ, Herr

2. Status i lagen
Intressanta diskussioner och kul att få inblick i lagens status.

P10 hackar lite just nu, dåligt beteende och engagemang från spelarna, stökigt att bygga sarg, lyssnar inte på tränarna. Senaste träning skickades killarna hem pga. dålig ordning.

Föräldramöte inom P10 som ett första steg.

HJ är igång, funkar bra. Bra samarbete med herrlaget.
Två nya spelare från RA19 började denna vecka. Ca 18 spelare i truppen.

P11 konkurrerar hårt med fotboll och ishockey. Är ca 18 spelare.
Bra sammanhållning i laget. Tre nya spelare denna säsong.
Det går bra i serien.

Herrlaget har ett uppsving på spelarfronten, sju nya spelare, vilket ger ett "dilemma" att alla inte får spela match, fastän de kanske tror att de ska få det.

Samarbetet med HJ fungerar bra.

Truppen är ca 24 spelare och träningsnittet är ca 15 +3 MV.

Dick Lyngbrant har agerat tränare i Herrlaget vid några tillfällen. Mycket uppskattat.

P09 ca 15-20 spelare. 6 ledare. Två serier och samarbetar uppåt med Pojkar Mörkröd.
Planerar spela Storstora-cup och någon cup i slutet av säsongen.

P15/16 har slagit ihop och tränar två dagar i veckan.

Utmaning att P16 har flera nya spelare som ska spela ihop sig med P15 som tränat lite längre. Nivåindelning på träning. Ungdomsledare Joar Isberg och Alexander Balfe-Panic.

P13 har 23 spelare, 1,5 ledare och 2 ungdomsledare. Wilmer Asplund och Oscar Bäck.
Spelar i Blå serie. "Dolt" samarbete med P12 där P13 stöttar med spelare till vissa av P12 matcher.



PROTOKOLL

Ledarmöte

Sigtuna IF IBK

Pojkar Mörkröd, ca 15-20 spelare, samarbetar med P09 och HJ.

3. Innebandy-frågor

- a. Fredagsträning – mixat matchspel född 2012 och äldre.
Det är igång. Nu på fredag 10/11 spelar HJ serie-match direkt efter.
- b. Stefan Flöjt 18/11 Målvaktstränarutbildning
Lördag kl. 13.30-17.30. In och anmäl er!
Eventuella frågor tas med Ludvig Harryzon.
- c. Sigtuna-Fys i samarbete med WE och SIF FK?
Fredrik Andersson från FK diskuterar med WE hur en gemensam fys-träning för innebandy, fotboll och bordtennis skulle kunna se ut. Träningen skulle hållas i WE's lokaler med externa ledare. Vill vi utöka verksamheten kanske några av våra ledare kan utbildas i konceptet och hålla vissa klasser.

4. Info från styrelse

- a. Nattturnering 8/12
Vi försöker anordna en mixad turnering.
Två lag är anmälda i dagsläget. Under mötet fanns en viss skepsis till att vi kommer att lyckas då det är så få tjejer som spelar innebandy i Sigtuna.

Är det viktigt för Sigtuna IF IBK att arrangera nattturneringen?

Inga större ekonomiska vinster, men kanske "goodwill" till föreningen.

Har vi kraft och förmåga?

Behöver nattturneringen byta form till en seriösare turnering?

Ska vi lägga ner den?

Ska vi behålla den i samma form som tidigare år?

Kändes som att frågorna var fler än svaren.

Om vi ska ha en Nattturnering i Sigtuna krävs en större insats från en arbetsgrupp för att genomföra turneringen på ett städat sätt.

Vilka är redo att ingå i sådan arbetsgrupp?

- b. Fotografering

Den gemensamma fotograferingen blev inställd i oktober då den nya foto-firman behöver högre takhöjd och vill vara i hallen. Det gör det svårt att ha fotograferingen i PÅ under en match-söndag.

Vi diskuterade hur vi ska göra framåt.

1. Ska vi använda en firma?

2. Ska varje lagledare ta foto på enklaste sätt?

De flesta ledarna på mötet önskar alternativ 2 och vill att vi tar en lagbild på enklaste sätt. Behöver inte vara professionell nivå.



PROTOKOLL

Ledarmöte

Sigtuna IF IBK

Mycket svårt intresse att köpa foton av firman.
Till Laget.se och IBIS räcker det med enklare foton som tas med mobil-kamera.

- c. Trygg Idrott
Styrelsen vill påminna om att ta detta med era lag. Finns på Laget.se.
- d. Uppdatering av sekretariat
Diskussionen började med att A-laget önskade lite mer "drag på matcherna".
 - Musik
 - Live-rapportering i app.
 - Bra sekretariat
 - Speaker som kör Line-up, säger vem som gör mål

Johan Jardenäs och Henrik Bohman tittar på detta.
Johan har tagit fram lathundar till sekretariat.
Blå och vita "Laser-puckar" är inköpta.
Vi har en rökmaskin sedan tidigare, men den kan inte användas då den löser ut brandlarmet i hallen.

Saker på gång:

- se över musik-appar, Live-uppdatering, möjlighet att filma.
- en utbildning för Sekretariat.
- WIFI håller på att tas fram i hallen.
- Strömbrytare i sekretariatet så att vi kan släcka ner i hallen.
- Snurrande strålkastare som kan tändas vid mål.
- Inköp av mikrofon

5. Julmarknad 2023

Janina Långstedt berättar om status på julmarknaden.
De flesta pass är tillsatta, men några pass som parkeringsvakt är kvar.
Påminnelse går ut i dagarna.

6. Övriga frågor

- a. Någon form av föreningsgemensam aktivitet önskas. Julavslutning?
Våravslutning?
Alla tycker det låter som en trevlig idé, det behöver inte vara så avancerat.
Men vem tar tag i det?
Kan Herrlaget ordna en aktivitet i år? Därefter kan arrangemanget gå i arv.

7. "Skvaller"

Det går inte så bra för Täby FC – flera tränare har slutat/sparkats?. Kris och lite kaos.



PROTOKOLL

Ledarmöte

Sigtuna IF IBK

Hur många SIF lag ska på Störvreta cup?
P09 och P11 4-6 januari. P13 spelar 2-4 januari.

8. Uppdatera åtgärdslistan
Se nedan.

9. Nästa möte: Efter årsskiftet. När är lämpligt?
I samråd med ledarna på mötet siktar vi på två ledarmöten till efter nyår.
I april tillkommer möte för serieanmälan och önskan av träningstider 24/25.
I juni hålls årsmöte.

Vid protokollet

Michael Södersved

Åtgärdslista	Vem?	När?	Klart
Planera julmarknad 2023	Janina, P11	Höst-23	
Hotta upp sekretariat i PÄ.	Johan, P13 Henrik Bohman		
Gemensam föreningsdag/kväll. Intern-matcher, speedshooting, mm.	Vem?	Feb 24? Mar?	